



Uppgjord (även faktaansvarig om annan)		Dokumentnamn	
Pernilla Sjöström Nisell		Styrelsemöte 2020-01-16	
Dokumentansvarig/Godkännande	Kontrollerat	Datum	Projekt
Anna Torssander/Tomas Isaksson		2020-01-16	Styrelsemöte

PROTOKOLL

fört vid Falu Ridklubbs styrelsesammanträde 16 januari 2020

Närvarande:

Tomas Isaksson	Sara Evertsson
Lena Göräng	Anna Torssander
Eva Östling	Carina Sandmark
Pernilla Sjöström Nisell	Nicklas Medberg
Lars Robertsson	

Ej närvarande: Jenny Isaksson, Hanna Hedström, Carin Bengtsson,
Sara Bjurman, Kajsa Eriksson

- Öppnande §1 Ordförande öppnar mötet.
- Val av justeringsman §2 Anna Torssander väljs att jämte ordförande justera protokollet.
- Godkännande av dagordning §3 Dagordningen fastställdes och godkändes.
- Föregående protokoll §4 Föregående protokoll från 12 december går igenom.
- Ekonomi §5 Ingen ekonomirapport har inkommit för denna period.
- Rapport från verksamheten §6 Sara har skickat ut en sammanställning innan mötet som vi går igenom. LRF har inte utfört de uppgifter som förväntats. Inför 2020 byter vi till Moodeko Consulting AB. Sara får uppdrag att teckna avtalet. Inför 2020 finns en önskan hos styrelsen att inte anlita en revisor, beslut om detta tas på årsmötet. Klubben behöver köpa Swedbank Pay, som är kopplat till TDB, för anmälningsavgifter m m. Sara får i uppdrag att skaffa detta i god tid inför kommande tävlingar. Sara kontaktar IT-företag för genomgång av vad som behöver göras samt för att få ett kostnadsförslag. Därefter tar styrelsen beslut hur vi går vidare. Grönt kort kurs: medlemmar får 500 kr rabatt. Ungdomssektionens konto i Swedbank har avslutats och organisationsnumret ska avslutas.



Uppgjord (även faktaansvarig om annan) Pernilla Sjöström Nisell		Dokumentnamn Styrelsemöte 2020-01-16	
Dokumentansvarig/Godkännande Anna Torssander/Tomas Isaksson	Kontrollerat	Datum 2020-01-16	Projekt Styrelsemöte

- Kommande möten §7 Styrelsemöte torsdag 20/2 kl 18.00-19.30.
Årsmöte 8/3 kl 15.00.
- FRK 75 år §8 Nytt planeringsmöte i februari är inplanerat.
- Vision och värdegrund §9 Vi önskar att vår vision ska synas tydligare på klubben, t ex att välkomnas i entrén av en skylt med våra värdeord. Carina hör om det finns någon i US som kan bistå med detta.
- Försäljning §10 Försäljning av Newbody kommer att ske under våren.
- Övriga frågor §11 Fakturor för de skyltar som finns i ridhuset ska inom kort skickas ut av Anna. Klubben behöver en grupp som arbetar med sponsring. Frågan tas upp igen när nya styrelsen tillträder.
Hjärtstartare, fortsatt arbete kring detta.
Privathärsägarnas hyreshöjning är väl motiverad då alla boxplatser i stallet behöver bära sina egna kostnader.
Terminsplanering för ridskolan är gjord. Teorilektioner syns tydligt och därmed när det är möjligt att nyttja ridhuset för privatekipage.
- Mötet avslutas §12 Ordförande avslutar mötet.

Pernilla Sjöström Nisell
Sekreterare

Anna Torssander
Justerare

Tomas Isaksson
Ordförande